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Gyimóthy Balézs Óbudai Vagyonkezelő Nonpro fit Zrt. vagyonkez elési igazgatő
Kľébe sz D ĺíni e l Óbuda- g ékásme gyeľ P iac lgazgatő ság igazgatőj a
Bekő Istvánné j egyzőkönyvvezető

Dľ. Kĺss Lász|ő polgáľmesteľ: köszĺjnti a Képviselő-tęstülęt2024. január 18-ai rendkívüli
ülésén megjelenteket. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 21 fővel határozatképes' a
rendkívüli ülést 9 órai kezdettel megnyida. Rózsa Lászlő Péter képviselő egészségügyi okokľa
hivatkozva van távol.
Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy miután az elóző képviselő_testületi ülésen két
képviselő, Rózsa Lźsz|ő Péter és Csikósné Mányi Julia igazolatlanul hiányoztak, ezért a
ľendkívüli tilés előkészítésének ľésze volt - azigazolatlan hiányzás elkerÍilhető legyen -, hogy
a képviselők részéľe előzetesen kiküldték az tĺlés várhatő időpontját. Talánennek is köszönhető,
hogy ezzel most nincs probléma.
A rendkívĹili ülés összehívásanak indoka a kiküldött meghívó szerinti 9. ,,Egyes önkormányzati
fenntartású intézményekben dolgozók jogviszony átalakulásáról és a ľésziikľe megállapított
illetmények változźlsźtrő|" című előteľjesztés. Sok tekintetben nehezen végrehajtható
jogszabálytenger vagy annak hiányamiatt kellett a mai napon összeülniük.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testiilęt a napiľend elfogadásaľól.
Megállapítja, hogy a Képviselő-testtilet amai ülés napirendjét elfogadta.

Budapest Főváros III. Kerület, obuda_Békásmegyeľ onkormányzat Képvĺselő-
testiĺletének

112024. (I. 18.) Határozata

A Képvĺselő_testiilet

úgy határoz,hogy az tilés napirendjét az alabbiak szerint fogadja el:

NAPIREND:
NvíIt üIós

1. Ideiglenes bizottság léftehozźsa az FCSM Zrt. Békásmegyeri Szivattyútelepéről a
Dunába engedett hígított szenrlyvíz Római parti szabadstrandľa gyakoľolt hatásának
vizsgálatára
Előteľjesztő: Puskás Péteľ képviselő

2. Rendelet-tewezet az onkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáről szőIő
22 l 20 l 3 . (III. 29 .) önkormányzati rendelet módosításáról
Előterjesztő: Dľ. Kiss László polgármester

3. Az önkormányzat tulajdonában lévő kĺjzterületekhaszná|atáról és rendjéľől szóló
l0l20l4. (II. 28.) önkoľmányzati ľendelet módosítása
Előteľj esz tő z Czegléđy Gergő alpol gármester

4. A Főváľosi onkormányzatot és a keľületi önkormányzatokat osztottan megillető
bevételek 2024. évi megosztásárő| szolő fóvárosi közgyűlési rendelet-tervezet
véleményezése
Előterj esz tő : Czeglédy Geľgő alpolgármester
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5. Javaslat a polgármester illetményének és a költségtéľítés összegének törvény szerint
megállapított összegének elfogadásáról
Előterjesztő: Dr. Bots Dénes jegyző

6. Javaslat a Budapest III. Kerület,1462l hľsz-ú ingatlanon megvalósítandó gĺirdeszka-
paľkhoz szfüséges tulajdonosi hozzájárulás (polgáľmesteri döntéshozatal)
jőváhagyásélra
Előteľjesztő: Dr. Kiss László polgáľmester

7 . Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyeri Polgármesteri Hivatal 2024. évi
nyári-' téli- és azigazgatási szünet időtartamźnak meghataľozása
Előterjesztő: Dr. Kiss László polgáľmester

8. Javaslat a polgrírmester 2024. évi szabadsagának ütemtervéľe
Előterjesztő: Dr. Kiss László polgáľmester

9 . Egyes önkoľmány zati fenntartású intézményekben dolgozók j ogviszony
átalakulásáról és a részükľe megállapított illetmények változásáról
Előteľjesztő: Dr. Kiss László polgĺíľmester

10. Fedezet biztosítása a Laboľc utcai strand korszenĺsítésének megvalósítástĺľa
Előterjesztőz Czeglédy Gergő alpolgármester

II. AzÓbr'dai Vagyonkezelő NonprofitZÍt. Alapszabá|y módosításĺĺnak jóváhagyétsa
Előteľj esztőz Czeglédy Gergő alpolgármester

12. Budapest Főváľos III. Kerület Óbuda-nékásmegyeľ Önkoľmányzat Könyvvizsgálói
szerződése
Előteľj esztő: Czeglédv Geľgő alpolgármesteľ

13. Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda-Békásmegyer Önkormányzat és az obudai
Vagyonkezelő Nonpľofit Zrt. közĺitt létrejött Közszolgáltatási Szerződéshez
(keretszerződés) kapcsolódó Ż024. évi Éves Közszolgźůtatási szęrződés elfogadása
Előterjesztőz Czeg|édy Gergő alpolgármester

1 4. Óvodai alapítványok, egyesületek tiímogatása
Előterj esztő : Burj an Ferenc alpolgáľmester

15. Tájékoztatás a polgármestet 2023. decembeľ és 2024. januáľ hónapban igénybe vett
szabadság napjairól
Előteľjesztő: Dr. Kiss László polgármesteľ

Záńnlés

16. Javaslat a2024. évi Bem József Díj ađományozásźĺra
Előteľjesztő: Wesolowski Korinna, a Bem József Díj Kuratórium elnöke

17. Egyes ĺinkoľmányzati fenntartású intézmények vezetóit érintő jogviszony
átalakulásáró l é s a ré szükľe me gál|apított i l l etmén y ek v áItozását ől
Előteľjesztő: Dr. Kiss László polgármester
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18. Fellebbezés a Főépítészi és Várostewezési ItodaIl2I5lI9l2023. számú dĺĺntésével
szemben
Előteľjesztőz Czeg|édy Gergő alpolgármesteľ

19. Szociális egyéni kéľelmek ügyében sziiletett döntések ellen benyújtott fellebbezések
(a ügyfél) és rendkívüli települési támogatás megállapításárairányuló méltányossági
kéľelem (1 ügyfél) elbírálása
Előterjesztő: Turgonyi Dániel Absolon alpolgármester

(Szavazott 2l képviselő:2I igen, egyhangú)

1. napiľendi pont: Ideiglenes bizottság létľehozása az FCSM Zrt. Békásmegyeľĺ
Szivattyútelepéről a Dunába engedett hígított szennyvíz Római
paľti szabadstrandľa gyakorolt hatásának vizsgálatára

Puskás Péter képviselő úr kérésére a napiľend tárg,lalósának szó szerinti leírása.

Dr. Kiss Lász|ő polgármesterz az 1. napirendhez módosító javaslat étkezett, amelyet én
j egy zek. A napiľend tźlr gy alását me gnyitom.

Puskás Péteľ képviselő: köszĺjnöm szépen a szőt. Én első körben nyilván aZ én
előterjesztésemľől szeľetnék beszélni.
Továbbra sem taľtom jó ötletnek, hogy egy olyan módosító javaslat keľiilt kiosztásra, aminek
semmi kĺlze nincsen az előteľjesztés térgyában megjelölt témához. Tehát, hogyha ezt valaki
később vissza szeretné keresni, akkor nem fog nyomáľa bukkanni, hiszęn teljesen más a cím,
mint amit a módosító javaslat taglal.
Tehát az éĺ előterjesztésem arľól szól, tekintettel arra, hogy a mai napig nem kapunk választ
Polgáľmester úľtól, hogy alakuljon egy vizsgálő bizottság, aminek az |ęnnę a feladata, hogy
megvizsgálja azt,hogy az FCSM állításai igazak-e. Tehát, az FCSM minden esetben kiildött
tájékoztatást a III. keľületi Önkormányzatnak arľól, hogy a pünkösdfi'irdői szennyvíztelepről
hígított szeĺ'nyvizet enged a Dunába, és ezt a tájékoztatást nyilván azért is küldte el az
Önkoľmányzatnak, hogy módjában álljon a Római-parti stľandot eľre az idłĺsza|<ra bezźrni,
vagy legalábbis a szükséges intézkedéseket megtenni. Ewel kapcsolatban tĺjbb kérdést is
feltettünk, eľ:e vá|aszt nem kaptunk. Úgyhogy azért gondoltuk, hogy létrehozunk egy vizsgáló
bizottságot, hogy pontosan nyomáľa bukkanjunk annak, hogy ezek a jelzések megérkeztek-e a
III. kenileti onkormanyzathozilletve, hogy a III. kerületi Önkormányzatmilyenintézkedéseket
tett ezen jelzések alapjáĺ. Köszönöm szépen.

Dľ. Kĺss Lászlrő polgármester: kĺlszönöm szépen frakcióvezető 'űr. Nem, Önc'k nęm ezért
tették ezt a módosító javaslatot. Ezt azinditványt azérttették, hogy az ahazudozéls, amit Önök
perľnanensen csinálnak a Római-parti Plź.zzsal, ezt tovább folytassák és olyan elképesztő
egetverő ostobaságokat állítanak, aminek nem lehet más célja, csak az, hogy ezt a kiváló
kezdeményezést, hogy lakosok használhatjáka Római-paľtiPlźnst, nyilvánvaló ingatlan-mutyi
ügyekben, ami onökľe áIta|źhanis jellemző a Római parton. Itt konkľétan megsemmisítsék ezt
a projektet, olcsó vásári hatáskeltés véget. Ezért csinálják ęzt. Ezért csinálják onök ezt.
Tĺjbbszor elmondtam, hogy eZ nem fog menni! A közönségnek visszaadtuk a Római paľtot, és
azokazingatlanmutyisták, akiknek Önök azsoldjában állnak' amainapig retteghetnek, hiszen
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nem kapnak teľepet ezen ahelyen innentől kezdve. Az,hogy Önök milyen borniĺt ostobaságot
állítanak, az jő|mutatja, hogy Önĺlk affa sem vették a faľadságot egyébként kéľdéseikben, hogy
elkülönítsék a két befolyó mindegyikét egymástól, ezért kiváló képviselőnk ľfüérdezett aľra is,
hogy vajon milyen intézkedésekęt tęttünk a másfel kilométeľre a plźzs alatt lévő kifolyó
kapcsán. Most abban az esetben, hogyha onĺ'k nem vették észte a Duna folyásiľanyának a
megvźitozását, akkor nyilvánvaló, hogy csak az embeľek végtelen hülyének nézése melletti
ingatlanpanama kiszolgźiása az, ami magyarźaza ezt az előterjesztést. Nos' ez az előterjesztés
igazi oka. Az pedig, hogy Önök nem éľtenek egyet azzal, hogy a kerületi onkormányzat az
onök hazugságai helyett azt vizsgálja ki, hogy vajon a kormányzati asszisztencia mellett
évtizedek óta miért folyik be cián a Dunába, azt is éľtem, meľt enől Önok hallgatni szeľetnének.
Hallgatni szeretnének azért, meľt tudják azt, hogy a Kormány a valódi felelőse annak, hogy
ilyen környezetpusztítás történik ezen a teľületen. Nos, vizsgálják ezt meg. onĺik azt állítjék,
hogy nem kell vizsgálatot folytatni arľól, hogy a Kormány mulasztásainak köszĺjnhetően cián
folyik bele a Dunába? Hát mi azt állítjuk, hogy kell. Ezéľt van ez az előterjesztés.

Szkaliczki Tünde képvĺselő: én még nem volt lehetőségem az én szakmai hátteremről a
testületi üléseken beszélni' hiszen eddig eľľe nem volt szükség. De most, ez alapján az
előterjesztés alapján úgy gondolom, hogy szeľetnék arľól anekdotźnni, hogy én a Budapesti
Műszaki- és Gazdaságtudományi Egyetem Építőméľnöki Karán, Építőmérnöki Szakján és azon
belul az infrastruktúra ágazatźln belül végeztem. Hogy ez miért is fontos, és miéľt is
magyarźntan ilyen hosszasan. Nekünk az 5 éves egyetemi képzésen, bocsánat 4 éves BSZI
képzósen rengeteg vízgazdá|kodást, vízkémia, szenrĺyvízkezęlés és szennyvízhasznosítási
tantárgyunk és előadásunk, illetőleg képzésünk volt. Ezutźn én egyébként egy olyan cégnél
helyezkedtem el, ahola szenrlyvízelvetéssel foglalkoztunk, illetőleg szennyvíztelep építésével.
En biztosan állíthatom, hogy minden szakmaiságot nélkülöz ez az előterjesztés, amit oncik
beadtak. És akkoľ rászeľetnék ęľősíteni a Polgármester úr által elmondottakľa, hogy ezsemmi
másról nem szólhat, csak és kizátőlag arľól' hogy félelmet keltsenek teljesen fülöslegesen az
emberekben. És hogyha már itt vagyunk és ennyire belementem a múltamba, én e[yébként
dolgoztam egy ľekultivációs projekten is három éven keresztül. Az egyik legnagyobb budapesti
projektem, ami a rekultivációról szólt és mindig emlegetve volt a gázgyári probléma, amiľe a
mai napig nincs megoldás. És én ezért gondolom, hogy ez a módosító indítvány azért
borzasztoan fontos, hogy tényleges dolgokkal foglalkozunk, az, arĺi igazźn éľinti Óbuda-
Békásmegyer lakosságát. Kösz<jnöm szépen.

Dľ. Kiss LászILő polgármesteľ: kĺiszĺjnöm szépen frakcióvezető asszony.

Puskás Péteľ képvĺselő: tehát akkoľ most kimondásra került, hogy az, hogy a békásmegyeri
szivattyútelepről hígított szetalyvízkeľül a Dunába a strand frlött, az sęmmiféle problémát nęm
okoz. Mi csak ezt szeretfiuk volna megtudni, hogy az onkormany zatnak mi az álláspontj a. Tehát
hogyha az Önkorm tmyzatnak az az álléspontj a, hogy a hígított szeĺlrlyvizbeomlése után a stľand
ugyanúgy használható, mint amikoľ nem ömlik be hígított szennyvíz, akkor ezt az álláspontot
el tudjuk fogadni, vagy hát nem elfogadni, hanem ezt értjik, ez egy álláspont.
Itt most frakcióvezető asszony akkor ezt az álláspontot képviseli, hogy ez nem probléma,tehát
nyugodtan lehet fliľödni a Dunában, akkor is, amikoľ hígított szeĺlnyvízkeľiil bele. Éneztakkor
most éľtem, akkor ebbe tudunk továbblépni' ettől ftiggetlen én ezt a vizsgáIő bizottság
Iétręhozźlsát továbbľa is fontosnak tartom, tekintettel arra, hogy azt lássuk, mert erre nem
kaptunk egyszer se választ, hogy az FCSM valóban jelezte az Önkormáĺyzatnak ezeket a
beöntéseket, illetve amikoľ jelezte, akkor az Önkormźnyzat mit tett. Az is egy mondás, hogy
semmit, meľt szakmailag úgy érezte az Önkormányzat,hogy nyugodtan lehet fiirödni a stľandon
akkor is, hogyha ftilötte hígított szennyvizet öntenek bele. Egy is egy mondás. Csak tessék
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kimondani. Ez eddig nem lett kimondva, az cisszes kérdéstinkľe mellébeszélés volt a válasz,
ezért szeretnénk, hogy ez a bizottság létrejdjjön. Ez a téma a kerületi onkormłínyzatunk
hatáskörébe taftozik, ezt a strandot mi iizemeltetjük. Egyébként ęnnek a strandnak a
létręhozźsát mi kezđeményeztük az előző ciklusban. Ezt szeretném alźthuzni és rengeteg
előkészítő munkát végeztünk, ami egyébként 1 évig utána itt nem töľtént semmi, meľt nem volt
semmi akadálya, hogy a vétlasztás utáni nyaľon máľ ez a strand megnyíljon. Ezt elmulasztották
és 1 éwel később nyílt csak meg. Nincs ezzel semmi gond. Mindenki szereti, Mi is, és
szeretnénk fenntaľtani, de azt nem taľtjuk jónak, hogyha az emberek olyankor fürdenek, amikor
hígított szemyviz kerül a Dunába. De ha Önök ezt jőnak tartjĺĺk, akkor tessék ezt kijelenteni,
és akkor utána erľől lehet beszélgetni. A vizsgáló bizottságunk célja ez,hogy ezeka tények
kideľĹiljenek.
Es most rátérnék akkoľ a módosító javaslatra és nézzik meg azt, hogy miről van szó ebben a
témában. Ugye agazgyáti kármentesítés aznagyon hosszú ideje téma és egyébként fontos téma
a kerületben. Ugyanakkor el kell mondani azt is, hogy az elmúlt ciklusokban Bús BalĺŁs
polgármesteľ számtalan alkalommal szervezett egyeztetéseket az illetékesekkel, ugye akkor
meg ľoGÁZ volt és a Fővárosi Önkormányzattal is annak érdekében, hogy előmozdítsa a
kiíľmentesítés meginđitását, illetve, hogy kialakítsa az Önkormányzat véleményét arról, hogy
milyen típusú és milyen technológiájú kármentesítést végezzenek el, hiszen a kerület lakossága
szempontjábol egyáltalan nem biŹos, hogy az a|egsobb megoldás, ami a legolcsóbb. Tĺjbb féle
technológia van. Én most nem akarok belemenni, mert frakci ővęzętó asszonnyal ellentétben én
nem vagyok ennek a szakértője, ęllenben részt vettem számos tárgyaláson az elmult
ciklusokban, ahol szakemberęk ismeľtették az onkormányzattal azt, hogy milyen tervęk
keľültek kidolgozásra, illetve milyen alternatívĺík vannak, amiket lehet kĺjvetni és körülbelül
melyiknek mennyi a költsége.
Ugye a közelmúltban, amikoÍ ez az ügy újra napiľendre keľült, hiszen a Duna szintje alacsony
volt, és így űjra lehetett mintát venni a kiĺjmlő anyagbőI, és a Greenpeace ezzel kapcsolatban
tett közre állásfoglalást, akkor ugye az MVM tett kozzé nyi|atkozatot ęzzel kapcsolatban,
amiből szeľetnék idézni, ez így hangzik ,,Sajnálatos módon a Fővórosi onkormányzat a
technológia felülvizsgálatót elutasította' Az MVM képviselői tÓbb alkalommal próbálták
felvenni a kapcsolatot obuda-Béknsmegler polgáľmesterével is egłeztetés céĘából, amelytől
mindezidóig elzĺźrkózott '' Úgyhogy egyéľtelműen kijelenthető, hogy Polgármester úr semmit
nem csinált ebben a ciklusban a gázgyźri kármentesítés kapcsán' nem kereste az illetékeseket'
nem szorgalmazta a program beindítását' nem tájékozódott a helyzet állásaľól, hiszen a
kármentesítésre kcitelezett MVM egyeztetési ajźn|atait elutasította. Ezért, hogyha valőjźban
vizsgálni akaľjuk azt, hogy ki, mit tett ebbe a ciklusba, akkor ennek a vizsgźiatnak az lesz a
vége, hogy Polgĺĺrmester úr semmit nem tett, és nem képviselte az Önkormányzatot, nem
szorgalmazta, hogy ez az ügy előrehaladjon és nem vętt részt semmilyen egyeztetésen, ami
ebbe a témába zajlott, és így eléľkeztünk a ciklus végéhez gyakorlatilag anélkül, hogy az
Önkoľmanyzatuĺtk bármit tętt volna ebben az ugyben. Úgyhogy, ha ezt a vizsgáIő bizottságot
komolyan gondolják, akkor ennek a vizsgźlatnak az lesz a végeredménye, hogy Polgármester
inhibźzott amikoľ nem tett semmit éveken keľesztül ebben azĺjgyben. Kĺiszĺinĺim.

Dr. Kĺss LászIő polgármester: kĺjszĺinöm szépen. Persze ĺjrülĺjk neki, hogy megérvelte, hogy
miért ťogiák akkor elfogadni a módosító javaslatomat, és ha |eszvizsgźtló bizottság, lesz módom
elmondani, hogy az MVM hazudik a kĺizleményében. Szeľetném megismételni a
jegyzőkłjnyvben, hogy az MVM hazudik a kozleményében. Miután egyébként ebben a
kérdésben soha nem vo|t az MVM-nek olyan felkérése az onkormányzatunk számára, amit az
Önkormányzat elutasított volna. Az MVM minden egyes mondata valótlan és hazugság. Az
MVM-el volt egyeztetés ebben a kérdésbęn, amely során az MVM egyébként ťeltárta azokat a
technológiákat, amellyel a kerületben ez a rekultiváció megtcirtént volna, és tájékoztatott
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bennünket aľľól, hogy a Kormányzat forľásokat költĺjtt el arra, hogy a ľekultiváció elkezdődjön,
majd ezt követően éľthetetlen módon ezek a forľások semmivé váltak és nem folýatódott a
rekultiváció. Tehát az, hogy az MVM miért hazudik onöknek, azt én nem tudom' azt Tőlük
kellene megkérdezni. oszintén szólva, engem nem is érdekel, hogy Mészaľos Lőľinc helyi
kirendeltsége egyébként miéľt és mit hazudik ezzel kapcsolatban. Nem ez lenne az első eset,
amikor egyébként politikai kampánycélokľa használnak fel egyébként nem odavaló szeľveket,
akaľ oTP-ľől legyen szo,akár az MVM-ről legyen sző. Ań",hogy azMVM miéĺthazudik ebben
a kérdésben, azt Tőlük kell megkéľdezni. De talán aBizottság, ami akkoľ a mai napon ezek
szeľint feláll, mert hát onök is egyetéľtenek vele, majd ľfüérdez az MVM-nél is, hogy miéľt
hazudott egy ekkora ordasat ebben a kérdésben.

Dr. Kĺss Lászlő polgármesteľ: Béľes alpolgármesteľ

Béres Andľás alpolgáľmesteľ: köszön<im a szőt Polgármester úr. Néhány dologra én is
reflektálnék.
Az első kéľdés az vgye, hogy már régebben is javasolták a strandot, de hogy akkor mi
valósítottuk meg. Azért azt szeretném kiemelni, hogy a Bús-Tarlós korszak 30 évig taľtott. 30
év alatt a Rómain leginkább káoszt sikeľült előállítani, meg sikerült lehetővé tenni azt' hogy
egy csomó lakópark épüljön oda, és ne abba azirányba fejlődjön, mint amibe az embeľek nagy
ľésze szeretné. 30 év alatt bőven lett volna idejük ezt a strandot megcsinálni. Nem tették meg.
Mi megtettük. Öľĺilök, hogy onĺ'k is elégedettek vele. Mindęnt meg fognak tenni annak
éľdekében' hogy tovább is üzemeljen, mert az óbudaiak szeretik.
A másik probléma a csatomźzás kérdése. Egyfelől ugye Szkaliczki frakcióvezető úrhölgy
elmondta pontosan, hogy ez miért nem fenyegeti reálisan a strandot, de ennek ellenére
köľnyezetvédelmi szempontból nem jó ez a beömlés. Éppen ezértvolĺatechnológiai megoldás,
hogy egy megfelelő ilyen építménnyel megoldjuk, ęz nę folyjon bę. Ez sok milliáľd forintba
kerül. Szabó Tímea a köľzetnek az országgyűlési képviselője talán ötĺjdik éve minden
kĺiltségvetési tárgyalásnál ezt beterjeszti a Koľmány elé, hogy adjanak erľe forľást. Sajnos a
Kormánynak ez sosem fontos és mindig |eszavazzák ezt a mődosító indítványt. Tehát, hogy
ezért nincs megoldva ez a kĺiľnyezetvédelmi probléma.
Es akkoľ még egy érdekes kérdés, a kármentesítés. Tehát, ez egyértelműen ugye, az MVM
kötelezettsége, ami állami tulajdon és állami hatáskör és legalább 10 éve már csak állami
pľobléma. És az Államnak van egy kötelezettsége, amit 10 éve nem teljesít, és nem tesz semmit.
Hogyha én mondjuk az adőbevallásommal kések két napot, akkor a, Alla^teljesen joggal azt
mondja, hogy hát kedves András, volt egy szabá|y, be kellett volna adni hó végéig az
adóbevallást és nęm adtabe, fizessen büntető kamatot, inkasszáljuk' nem tudom. Embeľeket
akár ilyen esetekben kilakoltatnak a lakásukból, elárveľezik' hogy ezeket apénzeket beszedjék.
Tehát, az állampolgár, hogyha valamit nem teljesít pontosan, annak nagyon kemény
következményei vannak. Akkor mennyire van ľendbeĺ az, hogy a Magyar Álhm egy olyan
ügyben, ahol azérttényleg az ismert méľgek ĺagy része folyik a Dunába rendszeresen, nem tesz
semmit. Megjegyzem' ugye ez onöket iszavarta. Én emlékszem' amikor Bús Balázs még 2009-
ben egy nagyon hatźrozott interjút adott, hogy gyakorlatilag ezt azonnal meg kell oldani' meľt
az őbuđaiak egészségét és életét mennyiľe veszélyezteÍi ez az egész pľobléma. }{át azőta |ett
volna 10 év báľmit is tenni.
És egy ügyben még szeretnék mindenkit megnyugtatni. A Római szabadstrandon Mi
rendszęresen végzünk vízminőség-vizsgálatot, szinte napi rendszerességgel. Ha bármikor nem
lenne kitűnő avíz minősége, akkor azonnalbezáratnánk Amikor ilyen haváriahelyzettorténik,
akkor minden esetben torténik vízminőség-vizsgźtlat és csak és kizárőIag úgy nyílik meg a
stľand, hogyha a víz minősége jó. Ilyen haváriaozonvízszeruesózés idején szokott megtciľténni'
amikor nincs senki a stľandon nyilvánvalóan. És még személyesen is szeľetném megerősíteni,
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hogy mennyire jó avízminősége, én a2 és 4 éves gyerekemet szoktam odavinni és fürdetni a
Dunában, és én is szoktam ott fürödni azon strandon, mert biztos vagyok benne, hogy semmi
bajom nem lesz. Köszöncim szépen!

Dr. Kiss LászILő polgáľmester: kĺjszönĺjm. Puskás Péter fľakcióvezetőnek haľmadszor adok
szőt, amisZMsZ szeľint nem lenne mód, de nyilván avita gördülése szempontjából fontos.

Puskás Péteľ képviselő: köszönöm szépen. Egy-két hozzászo|źtsľa reagálnék. Ugye Béres
képviselő ur, alpolgármester úr aztmondta, hogy Szkaliczki képviselő asszony elmondta, hogy
szakmailag ezmiértnem probléma, de csak annyit mondott, hogy szakmailageznem probléma,
de azt nem mondta meg, hogy miért. Tehát én továbbra sem tudom. Tehát hogyha beömlik ez
a hígított szenrlyviz, akkoľ az, miért nem probléma? Tehát ez azért nem hangzott most itt el a
testületi tilésen, csak az, hogy nem probléma.
A másik, ez abizorryos puffeľtartźtly, arnit létesíteni kéne BékáSmęgyeren annak érdekében,
hogy a ĺagy esozéseknél ne kelljen az esővizzel hígított szennywizet a Dunába engedni. Ezt
mindannyian tudjuk, hogy ez már egy régota fennálló probléma. Ugye mi az előző ciklusban
tettünk erľe javaslatot az FCSM-nek ugye a szociális lakásépítésľe kijelolt ingatlanon, a nyilván
a felszín alatt lehetőség adódott a egy ilyen puffeľtaľtálynak a létesítésére. Ez elmaradt. Azőta
evvel nem tudom, ki, és mennyit foglalkozott, de ténys zeruen eznemlétestilt. És az,hogy Szabó
Tímea képviselő asszony a Parlamentben minden évben forrást kér erľe az nagyonjó, csak
ennek a létesítését az FCSM-nek kéne megoldania' nem a Parlamentnek. Úgyhogy szerintem
rossz helyen teszi ezeket a javaslatokat. Az FCSM-né1 kéne ezt a javaslatot megtenni 'Yan az
FCSM-nek minden évben foľľása arľa, hogy ilyen jellegtĺ fejlesztéseket végľehajtson, csak ezt
a bizonyos fejlesztést, ezt mindig hátľasoľolja. Tehát igazáből az FCSM vezetésével kéne
beszélni és a döntéshozőival, hogy ne a96. tétel legyen ez a puffertartálynak a létľehozása,
hanem vegyék előre ós csinálják meg. Forľás van rá, nyilván akkor valamelyik más beruházás
maĺad el, de ez csak végül is dĺĺntés kéľdése, hogy hogyan rangsorolják egy évben a szükséges
beruhĺŁásokat.
Elhangzott, hogy itt rengetegszer van vízminőségmérés. Mi a feltett kérdéseinknél pontosan
ilyen jellegrĺ válaszokat vártunk. Igen, július 22-én volt beöntés a békásmegyeri
szenrlyvíztelepen, 23-án végeztiink mintáú, itt a minta tĺjkéletes volt, ezért nem záľtuk be a
stľandot. Ez eddig soha el nem hangzott' se kérdésre' se semmire, egyszertĺen mellébeszélós
zajlott, mi ezt szeretnénk tudni. Hogyha kideľĹil' hogy minden egyes ilyen hígított
szennyvízbeöntés után, ugye ez nem úgy van, hogy ott megtörténik a beöntés és akkoľ
negyedóra múlva már minden rendben van. Ugye ezhangzikel, hogy eső van és nincs ott senki.
Senki sem hülye, de annak a levonulása az egy ideig taľt. Én nem tudom megmondani, hogy
mennyi ideig, nyilván vannak szakemberek, akik ezt tudjfü monitorozni. Éppen az Önök
jelenlegi külsős képviselője a Váľosfejlesztési Bizottságnál ugye a civil szewęzet
képviseletében hozott nyilvánosságra dron felvételeket az ęlőző ciklusban, hogy ez milyen
kiterjedésű és mennyi ideig taľt, míg levonul a Dunán. Tehát, ezÍazértvalamennyire lehet látni,
lehet tudni. Tehát, ellhezigazítva lehet megcsinálni a vízminőségmérést. De én azt gondolom,
hogyha az egyik nap megtöľténik ez abeontés és másnap vízminoséget méľnek, az nem 10
percen belül deľiil ki, hogy annak mĺ az eredménye, tehát biztos, hogy van olyan időszak,
amikor nem tudjuk, hogy jó-e a víznek a minősége' amiben az emberck fiiľödnek. Erľe
szeretnénk rákéľdezni és erre szeretnénk pontos vźiaszokat kapni.
Még egy mondat a módosító javaslatľól' Hogyha ez ennyire fontos és ennyire szükséges ez a
vizsgálő bizottság létľehozása' akkor szeretném megkérdezni, hogy miéľt nem teľjesztették be
c'nálló napiľendként? Miéľt egy módosító javaslatként kezelik, ami teljesen szembemegy - még
egyszeľ elmondom - az e\őteĄesztéstźngyában szercpló témaval. Kĺiszonöm!
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Dľ. Kiss Lászlő polgáľmesterz azt mondta fľakcióvezető úr, hogy senki nem htilye. Az igaz,
csak hülyének néznek Bennünkęt onök.
Beírtam a Googleba, a Duna vízhozama 6400 m3/s. Amikor onĺlk először rákérdeztek eľTe a
bornirtságra, akkor azt a vá|aszt kaptźk egyébként, hogy a strand nem volt nyitva ezeken a
teľületeken. Tudja miért nem? Tehát amikor Önök azthazudják, hogy nem kaptak választ, de
kaptak. Azért mert amikor beömlik a strandra este 1 1.00 óľakor valami a strandtól másfel
kilométerľe, akkor egy 6400 m3-es vízhozamű folyónál onĺjk pontosan tudják, hogy ostoba,
hatásvadászhazuđozélst folyatnak. Annyira végtelenül gyengén csináljfü ezt,hogy még arra
nem volt eszük, hogy a két beĺimlés közül, amelyik lejjebb van, azt elkiilönítsék. S onök itt
komoly pofával előadják, hogy érdemi kéľdés az,hogy a strandon a Pók utcai beömlés milyen
hatással van, kivéve, hogyha megfordul a Duna víz folyásénak az iránya, akkor lehet hatással.
Akkor meg a másik nincs. onĺ'k pontosan váIaszt kaptak arľa, hogy a strand nem volt nyitva.
Önök hígított szennyvízről beszélnek. Aĺ elhallgatjfü, hogy hatezerczeres hígítás. Ezt
elhallgatják! A magyar vízjogi szabtiyok szerint jelenleg a strand akkor is nyitva lehetne
egyébként, ha konkľétan ott adnák ki az engedélyt a stand tizemeltetéséľe, ahol ez belefolyik.
De ezt Önök pontosan tudják! Pontosan tudjék azt, hogy onök hatásvadász módon
megpľóbálnak a stľand ellen beszélni azért,hogy azt ellehetetlenítsék. Itt szó nincs aľról, hogy
Önĺjk is azt gondolják, hogy ezéľdemi veszély lenne. Hát ne ĺézzik młĺľ egymást hülyének!
Önök ezt pontosan tudják! Hát nem lehet komolyan venni az onök kéľdéseit, mert Önĺĺk is
pontosan tudjĺĺk azt, hogy az, amit nrondanak annak se teteje, se alja nincs, hanem csak és

kizfuő|ag politikai jźńszmát játszanak. Önĺjk nagyon durván hülyének nézik a kerületi
embereket azért, hogy azt a sunyi ingatlanpanamát megcsinálják, amit egyébként előtte is
csináltak. Erľől van szó. Nem másról. S on<'k azt gondolják egyébként, hogy füttyentenek egyet
és a III. keľületi Képviselő_testület az Önök bornirt ostoba hazudozásalt kiszolgálva megy előľe.
Hát nem! Mondják már el, hogy mikor nyílt ki az FCSM tájékoztatása szerint ezazagytátoző?
Egészen egyszerűen elképesztő, amit Önök ezzel kapcsolatban művelnek. De hát csináljfü
nyilván, és majd számoljanak e|azzal,hogy Önĺĺk egy olyan lakossági kezdeményezést akaľnak
ellehetetleníteni, ami nyilvánvalóan mindenkinek tetszik.
Czeg\édy alpol gáľme ster.

Czeglédy Gergő alpolgáľmesteľ: köszön<jm a szőt. En csak egy, a kármentesítést, tehát a
cianid kármentesítése ügyében elhangzott objektív hazugsźłgra hívnám fel a ťrgyelmet, mely
szeľint az MVM tĺjbbszöľ keresett minket. Ez objektíven nem így volt. Az MVM körülbelül 3

éve egyetlen egyszer, először és utoljára keresett minket, és le is ültiink Velük tárgyalni.
Feltártak két alternativźú, mert akkor már lejańban volt, vagy mźlr |ejárL az engedély, hogy
melyiket engedé|yeztessék újra. Mi további konkľétumokat, ütemezést és lakosság érintettség
vizsgálatotkértünk Tőlük. Azőtaeltűntek. Tehát abszolút hazugság. Én nem tudom, hol van ez
leírva, nem olvastam, hogy ok keľestek minkęt' Semmilyen ilyen ügyben nem kerestek minket,
úgyhogy visszautasítom, hogy lett volna, hogy az onkoľmányzat elzárkőzna ez e|őI.
Köszönöm!

Dľ. Kiss Lászlő polgáľmester: köszönĺim szépen. Ez konkľétan igy zajlott. Tehát akkor még
egyszerjegyzőkclnyvbe szeretném mondani, hogy az MVM boľnirt módon és ordas módon
álláspontom szeľint politikai okokból hazudik ebben a kéľdésben.
Gyepes Áaam képviselő úr.

Gyepes Áoĺm képviselő: köszönĺjm szépen a szőt. Tisztelt Polgármester úľ! Tulajdonképpen
hónapon óta nem kapunk egyéľtelmű választ egy egyszenĺ kéľdésre. Arľa a kérdésünkľe, hogy
tájékoztatta-e a III. keľületi lakosokat arról, hogy hígított szenrlyviz ömlott be a Dunába. Erre
vźiasztamai napig nem kaptunk.
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Valamint Polgĺĺrmester úr kijelentésére szeľetnék adni még egy vźllaszt. Azelóteqesztésünkben
egyéľtelműen feltĹintettük, hogy a pünkĺisdfiirdői beengedés volt feltüntetve az
előterjesztésünkben és nem volt szó a Pók utcai kiengedésľől. Kĺjszönöm szépen.

Dľ. Kiss Lászlő polgármesteľ: képviselő úr, azért ne állítsunk valótlant. Most már ebből
kivették, az igaz, de pont onnek volt egyébként a Pók utcai kiengedésre vonatkozóan egy
politikai akciósoroz ata ezzęl kapcsolatban, mivel én nem válaszoltam azzal a közös képpel, ami
az On Édesapjával van nekem aľról, hogy benn állunk a Dunában. De, és majd, eń. követően
nyilván onök is szembesültek azzal, hogy ostobaságot csinálnak, és amikor elkezdtek
hazudozni aľról is, hogy a Pók utcai beĺjmlés kapcsán miért nem ttĄékoztattuk akkor ľájöttek
ebbéli hülyeségiikľe, és ebben módosítottákahazudozásuk iráĺyát.Ezvalőbantényszenĺen így
zajlott.
Szkaliczki frakcióvezető asszony'

Szkalĺczki Tünde képvĺselő: köszĺjnĺjm szépen a szót! Engem meglep, hogy a propaganda
médiát megszégyenítő módon emelte ki frakcióvezetó ur, hogy én miľől, mit állítok. Még
egyszeľ szeretném kihangsúlyozni, hogy az előterjesztés maga felelemkeltésről szól, és ezért
szakmaiatlan és az érvelési rendszer pedig elhangzott a Polgĺíľmester és Béres alpolgármester
,lr szájáből, hogy miéľt az.De igazánđiből én csak szeretném előľe gördíteni ezt a társalgást,
meľt annak borzasztőan öriilök, hogy a Gazgyár kapcsán teĘes egyetéľtésben vagyunk, és ftjl
tud állni ez a bizottságunk. Úgyhogy én minden képviselőtársamat arca buzdítok, hogy
mindannyian szavazzuk meg ezt amőđosító javaslatot. Köszĺinöm szépen.

Dr. Kiss Lászlő polgáľmester: kĺĺszönöm szépen. További hozzászőIás? Ilyet nem látok.
Akkor szeľetném megkérdezni, hogy a módosító javaslatban szeľeplő személyek, olvasom:
Deľda Adam,Csikósné Mányi Julia és Zábő Attilavállalja-e abizottsági szeľepvállalást?

Derda Áaĺm képviselő: igen.

Záhő Attila képviselő: igen.

Dľ. Kiss Lászlő polgármester: képviselő asszony?

Csikĺósné Mányi Julia képvĺselő: nem.

Dr. Kiss Lászlő polgáľmesteľ: kĺjszönöm szépen! A FIDESZ ťrakciő kíván-e mást jelölni a
bizottságba?

Puskás Péteľ képviselő: nem.

Dr. Kiss Lászlrő polgármesteľ: nem. Akkor kĺjsz<lnöm szépen. Akkoľ én szeľetném jelolni ori
Lászlő képviselő urat a bizottságba. Kérdezem képviselő urat, hogy vállalja-e?

őri Lńszlrőt képviselő : igen.

Dr. Kiss Lásztő polgáľmester: kĺiszönöm szépen. Akkor tehźń a bizottságba Derda Ádam
elnöklete mellett Zábő Attila és oľi Lźsz|o képviselő urak lesznek a bizottság tagjai,
amennyiben a Képviselő-testület úgy dönt, hogy a módosító javaslatot elfogadja. Hozzászőlást
nem látok. A napirendetlezárom.
Kérem, a Képviselő-testület a módosító javaslat elfogadásárőI szavazzon először.
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Budapest Főváľos III. Keľütet, Óbuda-Békásmegyer onkormányzat Képviselő-
testületének

212024. (I. 18.) Határozata

A Képvĺselő_testület

úgy hataľoz, hogy az I. napirendi pont szerinti előterjesztésben szereplő hatźrozati
javaslat helyébe a következőhatározati javaslat lép:

Ideiglenes bizottság |étrehozása a Gźngyélr teľi.ilete melletti Duna-paľton kisziváľgó a
Dunát ért súlyos szennyezés vizsgáIatára a Képviselő-testület
1. Ideiglenes bizottságot hoz létľe az onkoľmányzat Szeľvezeti és Múködési

Szabályzataľól szóló 22l20I3. (III. 29.) önkormányzat rendelet 62. $ (1) bekezdés b)
pontja aIapjaĺl. Az Ideiglenes bizottság neve: ,,A Gázgyźrteľiilete melletti Duna-paľton
kiszivárgó, a Dunát éľt súlyos szennyezés vizsgźiatfua létrehozott Ideiglenes
bizottság''.

2. Azldeiglenes bizottsźęelnökét: Derda Ádámot, atagsaivá: ZźLbo Attilatés oľi Lász\ót
megvá|asztja.

3. Felhatalmazza az Ideiglenes bizottságot, hogy avizsgźllat eľedményéről a Képviselő-
testület Soron kĺjvetkező ülésén számoljon be.

Felelős: a 3. pontban foglaltakéĺt: az Ideiglenes bizottság elnöke
Hatáľidő: a Képviselő-testület soron kĺivetkező ülése
(SzavazoÍt 14 képviselő: 14 igen, egyhangú)

Csikósné Mányi Julia, Kelemen Viktória, Gyepes Ádóm, Farkns Balázs, Puskás Péter, Rácz
Andrea és dľ. Szendrődi Csaba képviselőknem szavaztak.

Dľ. Kiss LászILő polgáľmester: köszönĺjm! Megállapítom, hogy 14 igen szavazattal,
egyhangúlag a Testület elfogadta a módosító javaslatot. Ilyen éľtelemben, tehát akkor az eredeti
előterjesztésről, mint a módosító javaslat aztkizárja, nem szavazunk.

Szó szeľinti leírás vége.

2. napĺrendĺ pont: Rendelet_tervezet ilz Onkoľmányzat Szervezeti és Műkiidési
Szabályzatáről szóló 2212013. (Iu. 29.) iinkoľmányzati ľendelet
mĺídosításáľĺÓl

Dľ. Kiss Lászlő polgáľmester: kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel a rendelet-
tewezet elfogadását.
Megállapítja, hogy

Budapest Főváľos III. Keľütet, Óbuda-Békásmegyeľ Onkormányzat Képviselő_testůilete

elfogadja aZ előteľjesztés 1. melléklete szeľinti tartalomma| az Óbuda-gekásmegyer
onkormanyzatSzervezętiésMűk<'dési Szabźúyzatfuőlszőlő22l2OI3.(nI.Ż9.)önkormányzati
rendelet módosításáról szóló 1 12024. önkormányzati ľendeletet.
(Szavazott 2 1 képvise\ő : 2I igen, egyhangú)
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3. napĺľendi pont: Az tinkoľmányzat tulajdonában lévő ktizteľületek használatáról és
ľendj érő l sző|ő 10 ĺ201 4. (II. 28.) ii nko ľmány zati rend elet mó dosÍtása

Dr. Kĺss LászI'ő polgármesterz tájékoztatja a Képviselő-testtiletet, hogy a napirendhezérkęzett
előteľj esztői kiegészítés.
Kérdés, észrevétel hiányában szavazźsrateszi fęl a rendelet-tervezętet elfogadását.
Megállapítja, hogy

Budapest Főváľos III. Keľület, obuda-Békásmeryer onkorm ányzat Képviselő_testülete

elfogadja az előteľjesztés I. melléklete szerinti tartalommal az önkormźnyzattulajdonában lévő
kozteniletek használataľól és ľendjéľől szóló 10l20I4. (II. 28.) önkoľmanyzati rendelet
módosításáról szóló 212024. tinkoľmányzati rendeletet.
(Szavazott 21 képviselő: 14 igen,7 tartózkodás)

4. napirendi pont: A Főváľosi onkormányzatot és a keľületi iinkoľmányzatokat
osztottan megillető bevételek 2024. évi megosztásárő| szóló főváľosi
kiizg;rűlési rendelet_tew ezet véleményezése

Dľ. Kiss Lász|ő polgáľmesteľ: kéľdés, észrevétel hiányźlban szavazásra teszi fel az
előterj eszté s határozati j avaslatát.
Me gállapítj a, ho gy azt a Képviselő -te stület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyer onkormńnyzat Képvĺselő_
testületének

312024. (I. 18.) Határozata

A Képviselő-testület

úgy hatáľoz,hogy a Fővárosi Önkoľmányzat és a keľületi ĺinkormányzatokat osztottan
megillető 2024. évi megosztésáről szóló rendelettervezetet tudomásul veszi.
Felelős: Polgĺíľmester
Határidő: 2024.januáľ31.
(Szavazott 21 képviselő: 14 igen,7 taľtózkodás)

5. napĺľendĺ pont: Javaslat a polgáľmester ĺlletményének és a ktiltségtéľítés łisszegének
tłiľvény szerĺnt megállapított iisszegének elfogadásárĺól

Dľ. Kiss Lászlő polgáľmesteľ: a Kormanyhivatal részéről zajlott egy vizsgálat, arte|y azt
ál|apitotta meg' hogy a Képviselő-testületnek dĺĺntenie kell a polgármester illetményéről,
valamint a költségtérítés összegéľől.
Dr. Bots Dénes jegyzo ur és sajźĺtmagais azzal az ellenvetéssel éltek, hogy a Képviselő-testület
nem tud erről dönteni tekintve, hogy felsőbb jogszabźlly, törvény határozzameg a Polgármester
tiszteletdíját és a jogalkotásľól szóló tĺjrvények és más törvények is konkĺétan tiltják, hogy
alacsonyabb rendű jogszabá|y magasabb rendű jogszabáIy törvényszöveget megismételjen. A
Koľmányhivatalt az érvelés nem hatotta meg és fenntaľtotta álláspontjźú, amely szerint a
Képviselő-testületnek ęrről dĺintenie kell, ami azért éľdekes, hogy miután fęlsőbb jogszabály
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hatttroz enol, ezért egyébként érdemi méľlegelése nincs a Képviselő-testületnek ebben a
kérdésben, ezéľt j avasolj fü , ho gy tźlr gy alják meg az előteľj esztést.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testületęt az előterjesztéshatározati javaslatárő|.
Me gál lapítj a, ho gy azÍ a Képvi sęlő-testület elfo gadta.

Budapest Főváľos III. Keľület, Óbuda-Békásmegyer onkormányzat Képvĺselő_
testületének

412024. (I. 18.) Határozata

A Képviselő_testület

megállapítja, hogy a Magyarország helyi önkormáĺyzatairó| szőlrő 2011. évi CLXXXX.
törvény 71. $ (2) és (6) bekezdése alapján a főállású polgáľmestert megbízatásának
időtanamáľa havonta bľuttó 1 300 000.-Ft összegű illetmény és bruttó 195 000.-Ft
ĺisszegtĺ kĺiltségtérítés illeti meg.
Felelős: Jegyző
Hatáľidő: azonnal
(Szavazott 2 1 képvise\ő: 21 igen, egyhangú)

6. napirendĺ pont: Javaslat ^ Budapest III. Kerületo 14621 hľsz-ú ingatlanon
megvalósítandó giiľdeszka-parkhoz szükséges tulajdonosi
hozzájárulás (po lgáľmesteľĺ dtintés hozatal) j óváh agy ásár a

Dr. Kĺss Lászilő polgáľmesteľ: kérdés' észrevétel hiányában szavazásra teszi fel az
előterj eszté s hatérozati j avaslatát.
Me gállapítj a, ho gy azt a Képvi selő-testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerĺĺlet, Óbuda_Békásmegyeľ Onkoľmányzat Képviselő-
testĺiletének

512024. (I. 18.) Határozata

A Kópvĺselő-testület

úgy határoz, hogy az Il2024. (I. 1 1.) polgármesteri hattnozatban foglaltakat tudomásul
veszi és megerősíti.
(Szavazott 21 képvise\ő:2l igen' egyhangú)

7. napiľendi pont: Budapest Főváľos III. Kerület, Óbuda_Békásmegyerĺ Polgáľmesteri
Hĺvatal 2024. évi nyári_o télĹ és az igazgatási szünet ĺdőtartamának
meghatározása

Dr. Kiss Lászlő polgármester: kérdés, észrevétel hiányában szavazásra teszi fel aZ

előterj eszté s hatźtr ozati j avaslatát.
Me gállapítj a, ho gy azt a Képvi selő -testület elfo gadta.
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Budapest Főváros III. Keľiilet, Óbuda-Békásmegyeľ onkormányzat Képviselő_
testületének

612024. (I. 18.) Határozata

A Képviselő_testület

így határoz. hogy:

I.

1. A Polgármesteľi Hivatalban a2024. évben nyfui-,igazgatási és téli igazgatási szünetet
taľt, amelynek időtartama:

a) a nyfui igazgatési szünet időszaka: 2024. július 22. ĺapjátől2024. augusztus 25.
napjáig;

b) azigazgatási szünet időszaka: 2024. december 30. napjátólz)zs.január l. napjáig;
c) a téli igazgatásí szünet időszaka: 2024. decembeľ 23. napja, valamint 2025.januláľ

2. napjátől2025.január 5. napjáig taľtó időszak;
2. A2023. évi XXVI. töľvény (a továbbiakban: Isztv.) 7. $ (1) és (a) bekezdése alapján

elľendelt igazgatási szünet ideje alatt _ azIsztv.3. $-ának és 7. $ (2)bekezďésének
figyelembe vételével - a Polgármesteri Hivatal, mint közigazgatási SZerV' feladatait
nem látja el, és az ügyfélfogadás nem műkĺjdik.

3. A I. 1. pont a) és c) alpontja szeľinti nyári- és téli igazgaÍási szünet ídőtaľtaľ:raalatt

a) a Polgármesteri Hivatal <inálló szervezeti egységei és a munkatátsai, a30l20l2. (III.
7.) Koľm. rendelet 14. $-ának betartása figyelembe vételével biztosítják a
zavartalan ügymenetet és a folyamatos feladatellátást, valamint a lakossági
ügyfélszolgálatot.

Felelős: jegyző

Határidő: folyamatos, legkésőbb 2025. j anuár 5.

il.
A Polgáľmesteri Hivatal:

a) Ż024. augusztus 3. napján (szombat / munkanap);
b) 2024. decembeľ 7 . napján (szombat / munkanap) ;

c) 2024. december 14. napján (szombat / munkanap);

zárvatnt. Az ügyeletet, a ľecepciós szolgáIattelefonos tájékoztatás útján latjael.

Felelős: Jegyző
Határidő: folyamatos, legkésőbb 2024. dęcembeľ 14.
(Szavazott 21 képviseliĺ:2I igen, egyhangú)

8. napirendĺ pont: Javaslat a polgármester 2024. évi szabadságának ütemteľvéľe

Dr. Kiss Lászlő polgáľmesteľ: kérdés, észľevétel hianyźtban szavazźsta teszi fel az
előterj e szté s hatáł ozati j avaslatát.
Megál lapítj a, ho gy azt a Képvi selő-te stiilet elfo gadta.
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Budapest Főváros III. Kerület, obuda_Békásmegyeľ onkormányzat Képviselő_
testületének

712024. (I. 18.) Határozata

A Képviselő-testület

a polgármesteľ 2024. évi szabadságanak ütemtervét _ 2024. januĺíľ 1. napjától 2024.
októbeľ 1. napjáig terjedő időszakĺa vonatkozóan _ az előterjesztés szerinti ütemezéssel
jőváhagyja.
Felelős: Polgármester, Jegyzo
Hatáľidő: 2024. október 1.

(Szavazott 21 képvise\ő:21 igen, egyhangú)

9. napiľendi pont: Egyes łinkoľmányzatĺ fenntartású ĺntézményekben dolgozĺĎk
jogviszony átalakulásárĺíl és a részükre megállapított illetmények
változásárőI-

Dr. Kiss Lászlő polgáľmesterz ez az a napirend, ami miatt a Képviselő-testiilet rendkívüli
ülését össze kellett hívni. A vonatkozo jogszabályok tekintetében zavarban voltak az
előterj esztés előkészítése kapcsán.
A Kormány dcintött arľól, hogy a pedagógusok bére megemelkedik, de ezze|kapcsolatosan nem
készítette el azokat a jogszabźllyokat' amelyek mentén megnyugtatóan végľe tudnák hajtani a
dĺjntést.
Az egyik jelenleg érvényben lévő joganyag (törvény) aľról szól, hogy meg kell emelni a
gyakornokok bérét, és arról, hogy átlagosan mennyi béremelést kell adni a pedagógusoknak.
Az,,źúIagosan'' semmilyen módon nem került kifejtésre.
Van egy másik joganyag - szintén törvény -, ami alacsonyabb szintű jogszabály, mint az
e|őzőleg hivatkozott tĺirvény, amely kisebb összegben áI|apitja meg a pedagógus I-II és egyéb
béľeket, mint a gyakomokok munkabérét és van egy ľendelet _ alacsonyabb jogszabály, mint a
törvény, hogy ezt így nem lehet alkalmazni.
Van még egy koncepció, ami viszont nem jogszabźl|y, amely meghatározza,hogy a koncepció
szerint hány forintnak kellene lennie a pedagógusok munkabérének. A koncepció jelenleg is
társadalmi vita alatt áll, amelyet a Koľmány nem zárt|e, ez&t abből tudtak kiindulni, amit a
koncepcióban olvastak, és a korményzati koncepcióban szereplő, de nem jogszabálynak
minőstilő joganyag végľehajtásaru hivjek fel a Képviselő-testtiletet feltéte|ezvén, de nem
tudván, hogy ez a jogalkotó szándéka. Ezért maľ előre elnézést kér a Képviselő-testĹilettől,
hogyha a koncepcióhoz képest más joganyag megjelenik, akkoľ nyilvánvalőan a Képviselő-
testületnek ezzelkapcsolatban újabb döntéseket kell hozni. Azért is elnézést kéľ, hogy nem
tudják jelen pillanatban megmondani, hogy ennek a ťlnansziális oldala mekkoľa. Ugyanis
semmilyen jogszabáIy nem szól arľól jelen pillanatban, hogy ez a döntés milyen módon kęrĹil
ellentételezésľe. A normatívák megváItozása okán csak becsülni tudják a jelen dĺjntésük
pénzugyi oldalát, miután nem tudják, hogy a Kormány részben vagy egészben kompenzá|ĺi
fogja-e a pedagógusok béľemelésének améftékét.Itt is szeretné felhívni a figyelmet arľa, hogy
megváltozott a normatíva ęlszámolásának a ľendje. Míg koľábban két pedagógus csoportonként
ťlnanszírozott az áIIam, most 50 órát f,rnanszíroz csoportonként, két pedagó gus őraszáma 64,
ami aztjelenti, hogy 14 órát csoportonként innentől kezdve nem finansziroz az Allam. Ez
valójában három tucat pedagógus bére a III. kerületben. Csak ez anormatíva elszámolás, durván
200 - 250 M Ft{al hozzahátľányos helyzetbe a III' kerületet. Jelen előterjesztésnek a finasziális
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lába nem ismeľt. Abban az esetben, hogyha konkľét részletszabályok jelennek meg, akkoľ
nyilvánvalóan ezeket is be fog|ak teľjeszteni' és a Testületettájékoztatni fogják. Nagyjából azt
lehet mondani' hogy abban az esetben, hogyha a Koľmányzat sęmmilyen jogszabályban nem
rogzített béremelés, álta|a semmilyen módon nem elmondott finanszítozásátváIla|ja, akkor ez
a jelen döntés kb. 200 - 25O M Ft plusszal teľheli męg a III. kerületi Önkormanyzatot, amihez
hozzájon még a noľmatív ťlnanszítozás változźtsźľlak a megterhelése. Ha nem tĺjrténik állami
ťĺnanszirozás, akkoľ ez althoz képest további 300 - 400 M Ft, összesen kb. 650 - 700 M Ft-tal
terheli meg az Önkoľmanyzatot pluszban.
Reményei szerint megszületnek a szükséges állami jogszabályok és akkor, ha és amennyiben
szfüséges, akkor ezt a doĺtést azokkal módosítják.
Miután janulíľ 22-éig meg kell állapodniuk a pedagógusokkal, illetve ki kell közölniük azt a
bért' amit nekik ajánlaniuk kell, ezért az ezzel kapcsolatos döntéssel nem tudják megvámi a
joganyag megszületését. Abban bízott,hogy ez a mai napig meg fog tĺjľténni, és akkor esetleg
egy módosító javaslatban konigálni tudják. Ezért, a sok bizonýalanság fenntaľtásával szeretné
kémi a Képviselő-testiiletet, hogy a jelenlegi javaslatot fogadja el. TeĘesen természetesen a
kerületi onkoľmányzat akorábban nem, de az általllkbevezetett ,,Óbuda pótlékot'' továbbra is
fenntartja a pedagógusok számĺíra, amelynek köszönhetően a jelen látottak'hoz képest további
30 000.-Ft-tal emelkedik meg a pedagógusok bére azért, hogy vonzóvá tegyék a III. keľülęti
pedagóguslétet.
Kérdés, észrevétel hiányában szavazásrateszi fel az előterjesztéshatźrozati javaslatát.
Megállapítj a, ho gy azt a Képvi selő-te stület elfo gadta.

Budapest Főváľos III. Kerůilet, obuda-Békásmegyer Onkormányzat Képviselő_
testületének

812024. (I. 18.) Határozata

A Képviselő-testület

úgy határoz,hogy

1. a keriilet intézményeiben garantált illetmény alsó hatáľa pedagógus munkakörben
teljes munkaidőben foglalkoztatottak esetében:
- Gyakornok besoľolású dolgozó illetménye: 528.800 Ft
- Pedagógus I. besoľolású dolgozó illetménye: 538.000 Ft
- Pedagógus II. besoľolású dolgozó illetménye: 555.000 Ft
- Mesteľpedagógus besorolású dolgozó illetménye: ó30.000 Ft
- Kutatótanár besorolású dolgozó illetménye: 750.000 Ft

2. A kerület intézményeiben pedagógus munkaköľben alkalmazottak kiegészítő
illetménye:
- 3 évenként a garantált illetményheztartozo alap +2 %o-a

3. A keľület intézményeiben pedagógus munkaköľbęn alkalmazottak egyes köznevelési
feladatok ęllátásáért megillető megbízási díj mértéke:
- munkaközĺisség-vezetíĺi megbízás ęllátása ęsetén az alap 3%o-a,
- óvodaigazgatőí munkaközösség-vezetői megbízás ęllátása esetén az alap 6oÁ-a.
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4. A kerület köznevelési intézményeiben a jogviszony átalakulását követően
munkaviszonyban foglalkoztatottakat megillető kiegészítő dijazźs méľtéke:
- havi 30.000 Ft.

Felelős: munkáltató, KSZKI
Határidő: 2024. január 22.
(Szavazott 21 képviselő:2I igen, egyhangú)

10. napiľendi pont: Fedezet biztosítása a Laboľc utcai stľand korszeľűsítésének
megvalósítására

Dľ. Kiss Lász|ő polgáľmesteľ: kérdés, észľevétel hiányában szavazásra teszi fel az
előterj eszté s hatétr ozati j avaslatát.
Megállapítj a, hogy azt a Képviselő-testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerület, Óbuda_Békásmegyeľ onkoľmányzat Képviselő-
testületének

9ĺ2024. (I. 18.) Határozata

A Képviselő-testület

tryy határoz,hogy
1) a,,Laborc utcai strand

feđęzetet biztosít az
rej
,,U

lesztése'' kiadási költségvetési soron további 400.000'000 Ft
t, járda, parkoló, zebta és kozmtĺ hźiőzatok fejlesztése'',

valamint a ,,Kisléptékű fejlesztések tervezése, kivitelezése'' kiadási költségvetési
elóirányzatokről200-200 millió Ft-tal. Az átcsopoľtosítás után a ,,Laborc utcai strand
fejlesztése'' kiadási költségvetési előirányzata 500.000.000 Ft, a bevételi eloirźlnyzata
0 Ft lesz.

2) az I) pontban foglalt döntést az onkormányzat2024. évi összevont költségvetéséről
szóló 3ll2022. (X[. 08.) önkormĺínyzati rendeletének soľon kĺjvetkező módosításakoľ
źÍvezeti.

Felelős: 1-2) Polgĺíľmesteľ, Óbuda-Békásmegyeľ Váľosfejlesztő Nonpľofit Kft.
igyvezetoje,

Hatáľidő: I)2024.januĺíľ 18.;
2) a költségvetés következo módosításiínak időpontjában

(SzavazoÍt 2 1 képviselő : 2I igen, egyhangú)

Szavazást követően'

Dľ. Kiss Lász|ő polgáľmester: megjegyzi,hogy a dontés egy felmilliáľdos fejlesztés, amit a
III. keľiileti onkormányzat minđenfajta állami segítség nélkül, a Képviselő-testület egyhangú
tárĺogatásával - amit egyébként köszon -, el fog kezdeni, és ľemélhetőleg hamarosan be is fog
fejezni.
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11. napirendi nont: Az obudai Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. Alapszabály
m ĺi dosítás ának j ĺíváharyás a

Dr. Kiss Lászlő polgármester: kéľdés, észľevétel hiĺĺnyában szavazásra teszi fel az
előterj eszté s határozati j avaslatát.
Me gállapítj a, ho gy azt a Képviselő-te stület elfo gadta.

Budapest Főváľos III. Keľiileto Óbuda_Békásmegyeľ onkoľmányzat Képviselő-
testĺiletének

l'0l2024. (I. 18.) Határozata

A Képviselő-testĺilet

az Ónudaĺ Vagyonkezelő Nonprofit Zrt. Alapszabály módosításának
jóxáhagyátsáľĺól

úgy hatĺíroz,hogy

felkéri az obudai Vagyonkezelĺĺ Nonprofit Zrt. vezérigazgatőját az obudai
Vagyonkezelő Nonproťĺt Zrt. Alapszabályában bekövetkezett vá'ltozásokat magába
foglaló egységes szerkezetbe foglalt okiľat polgáľmesteľľel t<'ľténł! a|áíratásźtra,
továbbá arra, hogy gondoskodjon a változások cégjegyzéki adatokon való
źńvezetéséhez szükséges dokumentumok előkészítéséről és intézkedjen az obudai
Vagyonkezelő Nonpľofit Zrt. adataiban bekĺjvetkezett változások cégjegyzéki
adatokon valo źftvezetése iránt.
Felelős: az obluđai Vagyonkezelő Nonpro fit Zrt. vezérigazgatőja

Po1gĺíľmester
Határidő: 2024.januáľ 18. napját követően azonrlal

2. az obudai Vagyonkezelő Nonproťlt Zrt. változasbejegyzési eljárásában a Budapest
Főváľos Töľvényszékének Cégbírósága esetleges híánypőtlasi felhívása esetén az
Önkormányzathatásköľébe tartozo hiánypótlással érintett táľgykörben a polgármesteľ
ĺ'nálló dĺjntést hozhł.
Felelős: Polgármesteľ
Határidő: az esetleges hianypótlási felhívásban foglalt határidő szerint

(Szavazott 2 1 képviselő: 2| igen, egyhangú)

12- nzn nont: Budapest Főváľos III. Keľület onuaa_ľókásmegyeľ Onkoľm ányzat
Kiinywizs gá|ői szerződés e

Dr. Kiss Lászlő polgármester: kérdés, észrevétel hiányźlban szavazásta teszi fel az
előterj eszté s határ o zati j avaslatát.
Me gál lapítj a' ho gy azt a Képvi sęlő -te stület elfo gadta.

18



Budapest Főváros III. Keľiilet, obuda-Békásmegyer Önkoľmányzat Képviselő_
testületének

1lĺ2024. (I. 18.) Határozata

Képviselő-testület

ugyhatároz, hogy
1. Budapest Főváľos III. Keľület, obuda-Békásmegyer Önkormányzat kĺinywizsgálati

feladataira 2024. februĺíľ I. és 2025. május 31. napja k<jzötti hatźttozott időtartamra
továbbra is a BALLA AUDIT Könyvvizsgáló és Könyvelő Koľlátolt Felelősségű
Táľsaságot (adőszélm: l305l934-2-4l,szél<hely: 1043 Budapest, Csányi Lu34. A.ép.
II. em, Cg: 01-09-716408, Magyar Könywizsgálói Kamaratagsági szám;002176, a
kĺinywizsgálatért személyében is felelős k<inywizsgáló: Dľ. Balla István) bízzameg.
A könywizsgálő gazdasági táľsaság megbizási díját havi nettó 750 000 Ft összegben
hatźlrozza meg. A megbízási díj ĺisszegét a2025. év januźr1ában felülvizsgálják, és
konigálják az előző évi KSH általklzzétett fogyasztási aľindex fiiggvényében.
Felelős: Polgáľmesteľ
Határĺdő: 2024. jaĺuar 3I.

2. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a BALLA AUDIT Könywizsgáló és Könyvelő
Korlátolt Felelősségű Társasággal (adószĺĺm: 13051934-2-4I) a hatályos megbízási
szerzőđést kĺjzös megegyezéssel megszüntesse, valamint a könyvvizsgálati
tevékenységľe vonatkozőan - az iú megbízási szeruődést aláírja.
Felelős: Polgármester
Hatáľĺdő: 2024.januaľ 31.

(Szavazott 21 képvise|Í|:2l igen, egyhangú)

13. napiľendi pont: Budapest Főváľos . III. Kerület, obuda_Békásmegyer
onkoľmányzat és az Obudai Vagyonkezelő Nonproflt Zrt. köziitt
létľejött Kiizszolgáltatási szerződéshez (keretszeľződés) kapcsolódĺí
2024. évi Eves Közszolgáltatási szerződés elfogadása

Dr. Kĺss LászI'ő polgármesteľ: kérdés, észrevétel hićtnyában szavazásra teszi fel az
e l őteľj e szté s hatźlr o zati j avasl atát.
Me gállapítj a, ho gy azt a Képvi selő -testület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Kerütet, Óbuda-Békásmegyeľ Önkormányzat Képviselő-
testĺiletének

t2l2024. (I. 18.) Határozata

A Képviselő_testůilet

ugy határoz, hogy az előteľjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja a Képviselő-
tęstület 77512019. (XII.19.) számu határozatával elfogadott, a Budapest Főváros III.
Kerület, Óbuda-Betásmegyer onkormányzat valamint az Óbudai Vagyonkezelő
Nonprofit Zrt. között létrejött Kozszo|gáltatási Szerződéshez (keretszerződés)
kapcsolódó 2024. évi Éves Kozszolgáltatási Szerződést azzal, hogy a szerzódés
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aláírásakor - a szerződés lényeges taľtalmát nem éľintvę és az onkormanyzat éľdekeit
nem sértve _ atervezettől el lehet téľni.
Felelős: Dľ. Kiss Lászlő polgáľmester

Dľ. Kiľchhof Attila oVN Zrt. vezérigazgatőja
Hatáľĺdő: azonnal
(SzavazoÍt 21 képviselíĺ:2l igen, egyhangú)

14. napiľendi pont: ovodai alapítványok, egyesületek támogatása

Dr. Kiss Lászlő polgáľmester: kérdés, észrevétel hianyában szavazźsra teszi fel az
előteľj eszté s hatáĺ ozati j avaslatát.
Me gállapítj a, ho gy azt a Képvi selő-te stület elfo gadta.

Budapest Főváros III. Keľület, Obuda_Békásmegyer onkoľmányzat Képviselő_
testületének

l3l2024. (I. 18.) Határozata

A Kópviselő_testület

úgy határoz, hogy az előteľjesztés mellékletében szereplő óvodai alapítványok,
e gye sül etek 202 4 . évi támo gat ását j őv ahagy j a.
Felelős: Jegyző
Hatáľidő: dĺjntés kĺivető 60. nap
(Szavazott 2 1 képviselő : 21 igen, egyhangú)

15. napirendi pont: Tájékoztatás a polgármester 2023. december és 2024. januáľ
hónapban igénybe vett szabadság napjairĺól

Dľ. Kiss Lászlő polgármester: kérdés, észrevétel hiányźlban szavazásra teszi fel az
előterj eszté s határozati j avaslatát.
Megál lapítj a, ho gy azt a Képvi selő -testület elfo gadta.

Budapest Főváľos III. Kerületo obuda_Békásmegyer Onkormányzat Képvisető-
testületének

l4l2024. (I. 18.) Határozata

A Képviselő-testĺilet

úgy hatáľoz,hogy a Polgármester 2023. december 8. napjától 2024.januaľ 5. napjáig
teľjedő idoszal<ravonatkozó szabadság igénybevételéľől szóló tájékoztatőban' foglaltakat
tudomásul veszi.
(Szavazott 2 1 képvise|ő : 2l igen, egyhangú)
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Dľ. Kiss LászlLő polgáľmesterz a nyílt ülés napiľendjeit kcjvetően a zźrt ülés napirendjeinek a
tárgyalása következik, ezért kéri, aki nem jogosult a zźrt ülésen való ľészvételre, hagyj a el a
tanácsteľmet.

A zárt ülésen 15-22/2024. (I. ]8.) születtekhatározatok.

Zárt ülés kovetően:

Dľ. Kiss Lászl.ő polgármesterz tájékozatja ajelenlévőket, hogy a Képviselő-testtilet kĺivetkező
ľendęs ülése februaľ végén keľül összehívásra.

Puskás Péteľ képviselő: jelzi, hogy az 1. napirendi pont tárgyalásáľól sző szerinti
jegyzőkönyvezést kér.

Dľ. Kĺss Lászlő polgármesteľ: megköszĺinve a ľészvételt, az ülést 9.49 őrakorbezźlqa.

K.m.f.
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